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Vragen van het lid Sap (GroenLinks)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over
vergunningverlening aan dottercentra
in Zeeland. (Ingezonden 25 februari
2010)

1
Kunt u zich uw antwoorden op de
schriftelijke vragen van de leden
Schermers en Koppejan inzake het
dottercentrum in Terneuzen
herinneren?1

2
Wat is de reden voor aanpassing van
de vergunning aan ZorgSaam voor
het verrichten van percutane
coronaire interventies (PCI’s)?
In hoeverre speelt de eventuele
vergunning voor het Admiraal de
Ruyter Ziekenhuis daarin een rol?

3
Wat is uw reactie op de uitspraak van
de voorzitter van de Raad van
Bestuur van het Admiraal de Ruyter
Ziekenhuis dat de start van een
dottercentrum in dat ziekenhuis tot
een afspraak met de Nederlandse
Mededingingsautoriteit (NMa)
behoort?2

4
Wordt in het besluit over de
vergunning voor het Admiraal de
Ruyter Ziekenhuis ook een mogelijke
samenwerking met en doorverwijzing
naar andere dottercentra in Zeeland
meegenomen?

5
Wat is op dit moment de stand van
zaken betreffende de
vergunningverlening aan het
Admiraal de Ruyter Ziekenhuis?

6
Heeft u het advies van de Inspectie
voor de Gezondheidszorg (IGZ)
inmiddels ontvangen? Zo nee, op
welke termijn verwacht u deze te
krijgen?

7
Deelt u de mening dat zo spoedig
mogelijk duidelijkheid dient te komen
over de vergunningverlening aan het
Admiraal de Ruyter Ziekenhuis? Zo ja,
wanneer verwacht u een besluit te
kunnen nemen? Zo nee, waarom
niet?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1200.
2 Zorgvisie, 12 januari 2010
http://www.zorgvisie.nl/Nieuws/Artikel/
Zeeuwse-twist-om-dottercentra.htm
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